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FAU, Orre skule   

Dato: 08.05.2025 

Deltakarar: Kenth Magne Åsebø-Trodal (rektor), Elin Grødeland 2.trinn (FAU-leiar), Mari 

Hatteland 4.trinn (nestleiar), Trine Haugland 1.trinn, Morten Høyland 3.trinn, Janne Erga 

5.trinn, Linda Ellertsen Skauvik 6.trinn og Kjetil Egeland 7.trinn.   

 

Fråfall:  

  

Saksliste:   

Sak    Referat   Ansvar   

Sak 5 24-25   Årshjul for møter:   

Behov for et ekstraordinært møte eller har vi kontroll – fram 

mot nytt skuleår?  

 

OK - Ingen innspill. 

FAU-leiar 

Rektor    

FAU   

Sak 19 24-25   Status oppstart skole og læringsmiljø   

Bemanning/personale    

 

Sakset frå rektor sine notat:  

Elevmiljøet ved skulen er prega av trivsel, utvikling og 
nysgjerrigheit. Det er roleg i gangareala, og elevane er i 
liten grad ute av opplæringa. Det er også lite uønskt uro i 
klasseromma, noko som vitnar om eit godt læringsmiljø. 
Månadens felles PALS-mål for mai er: «Sjå på kvarandre og 
helse, både på små og store.» Det blir oppmoda til å nytte 
namn når ein helsar. 

Det stabile og gode arbeidsmiljøet held fram. Alle tilsette 
melder at dei trivst godt, og sjukefråværet er lågt. Det som 
finst av fråvær, skuldast hovudsakleg graviditet. 

Når det gjeld budsjett og rekneskap, melder «toppark» at vi 
per i dag har eit lite, men ikkje dramatisk meirforbruk. 
Dette tyder at vi framleis ikkje skal tilsette nye personar 
utanfor organisasjonen. Camilla Lyngstad kjem tilbake frå 
permisjon 19. mai og vil gå inn som ein ressurs på toppen. 
Til hausten går både Maren Tveit og Åshild Stensland ut i 

Rektor     
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fødselspermisjon. Det er framleis uavklart om Laila Bacher 
Byberg kjem tilbake frå si permisjon. 

Avdelingsleiarane Kenneth og Solgunn skal delta på 
vidareutdanninga «Leiarskap og omstilling» ved BI dei neste 
to åra. Når det gjeld kompetanseutvikling, har tre 
barnehagelærarar ved KFK, i tillegg til to andre tilsette, søkt 
om vidareutdanning. Vi får ikkje svar på dette før i juli 
månad, noko som påverk totalen og kabalen for 2025/2026. 
Neste skuleår er førebels uavklart, grunna fleire faktorar. Vi 
informerer så snart alt er på plass – dette vil uansett skje 
før sommarferien. Dette gjeld både kontaktlærarar og 
romfordeling. Noko er likevel klart: Mona blir kontaktlærar 
på 1. trinn, og vi søker stabilitet og kontinuitet i mellom 
anna årets 5. og 6. klasse. 

Lesson Study blir gjennomført i inneverande periode og vil 
bli vidareført neste skuleår. Denne arbeidsmodellen vil også 
inngå i det vidare arbeidet med profesjonsfellesskapet (PiP, 
UiS, vert med oss i dette arbeidet). 

Framover står fleire viktige oppgåver på planen. 
Utviklingsplanen skal ferdigstillast, årshjulet for 
profesjonslæring (PLF) skal leggast, planleggingsdagane skal 
organiserast, og det skal arbeidast med ROS-analyse. I 
tillegg skal heimesida oppdaterast, årets læreplanmål skal 
avsluttast, og anna praktisk arbeid må ferdigstillast. 

Avslutningsvis minner vi om at det blir øvetog 16. mai. 7. 
trinn har avslutningsfest siste veka før skuleslutt, og 
måndag i siste skuletime blir det fotballkamp mellom 
elevane og dei tilsette.  

Sak 7 24-25   Referat   

Referat skal alltid sendast til rektor for godkjenning. 

Deretter vert referatet publisert på skulen si heimeside. 

Info om referat sendes også som melding på Visma.      

Rektor    

Referent  

Sak 11 24-25   Evaluering av foreldremøtet  

 

Klassedelen: 

 

Tilbakemeldinger fra forledre: bra innhold i klassedelen. 

 

Dårlig oppmøte enkelte klasser. 

 

Fellesdelen: 

 

-Postive tilbakemeldinger. 

 

FAU 
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-Aktuelt for tiden. Skjermtid\Barn alene på nettet. 

 

-Utfordrende å få tak foredragsholdere til å komme og til en 

fornuftig pris. 

 

-Utfordinger for fremtidige foreldre møter vedr. Økonomi. 

 

-Skole kan sjekke mulighet for å søke øknomisk støtte hos 

kommunen. 

  
Sak 16 24-25 Nasjonale prøver  

Presentasjon av resultat og framdriftsplan/bruk av data 

 

Rektor  

Sak 17 24-25 Frå Kommunalt FAU 

 

Til høring om mulig avvikling 

 

Argumentasjon for å beholde Kommunalt FAU: 

 

-Fordel for skolene å ha mulighet til å løfte saker til et 

høyere nivå. 

  

Mari 

Hatteland 

Sak 20 /24-25 Saker frå klassene/FAU-kontaktar 

Den enkelte FAU-kontakt kommuniserer med si klasse. 

 

Mulighet for barnevakt foredrag for skolebarna. 

(Tilsvarende fellesdel på foreldremøte)  

 

Ingen saker.  

FAU 

Sak 21 24-25 FAU og inntekter  

Drøftet ulike muligheter for å skaffe inntekter til FAU. 

 

Informasjon fra rektor etter høringsrunde med øvrige 

rektorer i kommunen.  

FAU Orre beslutter følgende for fremtida:  

 

-Forsalg om distribusjon av Orre Buen bladet.  

(mulig 6000kr) 

Linda tar kontakt og sjekker muligheter for å få distribusjon 

av Orre Buen. 

Det er sjekket opp i. Orrebuen har allereie ei avtale for neste 

år.  

 

Saken tas opp igjen første FAU møte neste skoleår. 

FAU-leiar  

FAU 

Sak 22 24-25 Evaluering av årets FAU-arbeid  

- Evaluering av årets møter/innhald  

- Behov for endringar, herunder innhald, i organisering 

og/eller antall møter  

 

Positive tilbakemeldinger. 

FAU 
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Bra oppmøte på møtene 

 

Mulighet for å utvide FAU møter med 30 min ekstra for 

å gå gjennom «større saker». 

 

Arbeid med neste års foreldremøte fellesdel: Viktig at 

det startes tidlig med arbeid og planlegging for 

foredragsholder til fellesdelen. 

Sak 23 24-25 Neste års FAU 

- 3 rep. går ut av årets FAU (nye velges til haustens 

foreldremøte) 

- Behov for å endre vedtekter FAU Orre ved første 

møte i haust, eller er vedtektene ok?  

 

Vedtekter ok 

 

Snakke positivt om FAU. Vedr. Utfordringer ved å 

skaffe representatner i klasser. 

 

-Forslag om få inn interesse i forkant av foreldremøte for 

valg av FAU representant. Det kan så utføres trekking av 

representant i forkant om flere er interessert. 

 

Vedtekter: 

https://www.minskole.no/DynamicContent//Documents/523-

orre-Vedtekter-FAU-Orre-skule-13959109-dc49.pdf 

FAU 

Sak 24 24-25 Samling av nye klassekontakter og FAU haust 2025 

- Viser til sak frå i haust  

- Ønsker vi å arrangere eit slikt møte? Ja, vi arrangerer 

eit slikt møte i haust.   

FAU 

Sak 25 24-25 Avvikling av kommunalt foreldreutvalg høsten 

- Høringsfristen 26.05 

- FAU Orre bifaller nedlegging. Ønsker at vi kan 

påvirke kommunale saker via lokal rektor.  

Alle 

Eventuelt/anna 

 

 

  

  

Alle  

Referent: Morten Høyland 
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